

余振強紀念第二中學
2024/25 年度
家長教師會選舉
結果公佈

敬啟者：

2024/25 年度家長教師會選舉已於 2024 年 11 月 20 日下午五時五十五分順利完成，感謝各位家長投票。本屆家長教師會合共有 360 名家長投票，投票率是 80%，教師執行委員獲得的信任票是 290，得票率是 81.7%。在蘇芳美副校長，2023/24 年度家長教師會主席吳石生先生、幹事 Ms. Nguyen Thi Thuy. 的見證下，8 位家長順利當選為新一屆的家長教師會執行委員和 2 位家長當選為增補委員，當選名單如下：

1	陳昌源先生	陳俊安 2A	當選委員
2	閔鳳嬌女士	高錦華 2A	當選委員
3	鍾桂華女士	謝德鋆 4A	當選委員
4	吳嘉威先生	吳君朗 4A	當選委員
5	陳穎女士	劉承寬 5A	當選委員
6	吳石生先生	吳志聰 5B	當選委員
7	Hoang Nguyen Nam Khanh (Alex) 6B		當選委員
8	Mr. Baljinder Singh		當選委員
9	荷燕女士	歐倩敏 1A	增補委員
10	李蓮芳女士	陳泓宇 5B	增補委員

此致

家長教師會

2024 年 11 月 20 日

Yu Chun Keung Memorial College No.2
The Election of Parent-Teacher Association (PTA) Executive Committee 2024/25
Announcement of Election Results

20th November 2024

Dear All,

The Election of Parent-Teacher Association (PTA) Executive Committee 2024/25 was successfully concluded at 5:55 p.m. on 20th November 2024. We would like to express our gratitude to all parents for casting their votes. This session of the Parent-Teacher Association had a total of 360 parents voting, with a voting rate of 80%. The trust votes received by the teacher executive committee were 290, with a vote rate of 81.7%. With the witness of Vice Principal Bonnie So, 23-24 Chairman of the PTA Mr. Eric Ng, PTA member Ms. Nguyen Thi Thuy. Annie. 8 parents have been elected as PTA Executive Committee Member and 2 parents have been elected as Co-opted Executive Committee Member 2024/25. The list of elected candidates is as follow:

1	Mr. CHAN CHEONG YUEN, FRANKIE	2A CHAN CHUN ON	Executive Committee Member
2	Ms. YIM FUNG KIU	2A GAO KAM WA	Executive Committee Member
3	Ms. CHUNG KWAI WA	4A XIE DEJUN	Executive Committee Member
4	Mr. NG KA WAI	4A NG KWAN LONG JEROME	Executive Committee Member
5	Mrs. LIU CHEN YING, SOPHIA	5A LIU CHENGGUAN	Executive Committee Member
6	Mr. ERIC NG	5B NG ELDRIK JHAZ	Executive Committee Member
7	Ms. NGUYEN THI THUY.	6B HOANG NGUYEN NAM KHANH	Executive Committee Member
8	Mr. BALJINDER SINGH	3C KAUR MANJOT 6D KAUR PRABJEET	Executive Committee Member
9	Ms. HO YIN	1A AU SIN MAN	Co-opted Executive Committee Member
10	Ms. LILIAN LI	5B CHAN WANG YU	Co-opted Executive Committee Member

Thank you for your kind attention!

Parent-Teacher Association